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Návrh na uznesenie: 
Mestské zastupiteľstvo 
v Rožňave 
 
 

A/  s c h v a ľ u j e    

 
Zaradenie opravy cesty medzi priority opráv 
 
 
u k l a d á 
 
Alt.č.1 
zabezpečiť TSM opravu cesty ako prioritnú 
 
Alt.č.2 
opakovane zvolať jednanie o spoločnom postupe 
všetkých majiteľov o príspevku dielčich finančných 
prostriedkov do nákladov na opravu tejto časti lesnej 
investičnej cesty 
 
Z: prednostka MsÚ 
T: 31.12.2014 
 
 

B/  n e s c h v a ľ u j e 

 



Dôvodová správa 
 
 
 
Pre rokovanie MZ 26.6.2014: 
 
Rekonštrukcia (vo vlastnej réžii) cesty vedúcej ku Sanatóriu v úseku od 
cestného mosta  -  poslanecký návrh p.Romana Ocelníka 
 
 

 
Na základe poslaneckého návrhu podávame na schválenie opravu, resp.rekonštrukciu cesty  
v k.ú. Rožňava ,konkrétne od Sanatória(Rožňava kúpele) po cestný most pri komunikácii 
vedúcej do obce Čučma.  
Podrobné zdôvodnenie návrhu je uvedené v prílohe návrhu p.poslanca. 
 
K návrhu: 
Vo veci uzavretia zmluvy o združení finančných prostriedkov na opravu, resp.rekonštrukciu 
cesty  bolo dňa 19.8.2013 na MsÚ v Rožňave zvolané rokovanie, ktorého sa zúčastnili 
zástupcovia Rímskokatolíckej cirkvi - Biskupstvo Rožňava, Mestských lesov, Zariadenia pre 
seniorov Juraja Schoppera a Mestského úradu. 
Okrem Mestských lesov nebola ochota žiadnej zo zúčastnených strán spolufinancovať opravu 
navrhovanej časti komunikácie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Pán primátor, pani prednostka.  

Poslanecký návrh č.3 jún 2014  

Žiadam zaradiť medzi priority opravu – rekonštrukciu (vo vlastnej réžii) cesty vedúcej ku 
Sanatóriu v úseku od cestného mosta  – viď foto. 

 Odôvodnenie:  

Cesta je v dezolátnom stave s množstvom výtlkov. Je to jediná cesta vedúca ku zariadeniu pre 
seniorov, a aj oni majú právo na dôstojnú jeseň života. Prechádzajú tadiaľ aj ich návštevy, 
obsluha, personál, občas sanitky. Tiež by sa občas s radosťou poprechádzali aj mimo areálu. 
Treba zobrať v úvahu aj skutočnosť, že za súčasný stav môže aj samo Mesto Rožňava, keďže 
tam premávajú ťažkotonážne nákladné autá prevážajúce guľatinu aj z Mestských lesov. Po 
oprave by sa táto cesta mohla stať obľúbenou možno aj pre cykloturistov. 

  

Návrh riešenia: 

Miestami vyspraviť surovou vyfrézovanou asfaltovou drťou zo zásob mesta a miestami 
opraviť výtlky asfaltovou drťou zo zásob mesta s použitím recyklátora. Využiť aktivačných 
pracovníkov. Nezabudnúť na vyčistenie okolitých rigolov z dôvodu odvodnenia. Podľa 
aktuálnej ekonomiky Mestských lesov použiť financie možno aj z tohto zdroja. 

  

Navrhovaný termín: 

Do 30.9.2014 

  

Roman Ocelník, poslanec MZ Rožňava 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 











 
 
 
 
Vyjadrenie komisií: 
 
Komisia výstavby: 
Komisia výstavby doporučuje zaradiť vyspravenie uvedenej lesnej investičnej cesty, a to v 
časti od mosta ponad Rožňavský potok po odbočku k sanatóriu, do zoznamu podľa UZ MZ 
271/2011 a v ukladacej časti uložiť MsÚ vyvolanie jednania o spoločnom postupe všetkých 
majiteľov o príspevku dielčích finančných prostriedkov do nákladov na vyspravenie tejto 
časti lesnej investičnej cestu. Pokiaľ by mesto postupovalo bez spoluúčasti ostatných 
majiteľov porušilo by zákon 369/1990 Zb. MZ sa s touto otázkou zaoberalo už aj dňa 
27.2.2014 v bode 24_5, kde bola vysvetlená majetková podstata v uvedenej veci. 
 
Komisia finančná: 
 
Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu súhlasí so stanoviskom komisie 
výstavby, ÚP, ŽP a MK pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave zo dňa 11.06.2014. 
 
 



Komisia ochrany verejného poriadku: 
Komisia neodporúča schváliť poslanecký návrh p. Romana Ocelníka na rekonštrukciu cesty 
vedúcej ku Sanatóriu v úseku od cestného mosta z dôvodu, že predmetná pozemná 
komunikácia nie je majetkovoprávne vysporiadaná (viď. Dôvodovú správu hlavnej 
kontrolórky mesta pri uznesení MZ č. 59/2014 zo dňa 27. 2. 2014). 


